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Verslag Raad van Bestuur 22/06/2019   

 

 Verslag van de Vergadering  
R A A D van B E S T U UR 

 
 

Gent, 25/06/2019 

Secr. PFV HDP Verslag RvB 02/2019 

 

Op zaterdag 22 juni 2019 om 09.00 uur in het Huis van de Sport “Het leen”  

 

°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°° 

Aanwezig:  

de bestuurders: Reinold Borré (voorzitter) - Alain Garnier (sportief directeur) - Lucien Vanhoutte 

(administratief directeur/penningmeester) - Peter Crauwels – Peter Troonbeeckx - Marc Nolmans - 

Stefan Colle – Jean-Paul Hombroeckx – Rudi Vansnick 

 het secretariaat: Heidi De Poorter - Tim Pennoit 

 

Verontschuldigd: Gino Segers 

 

Ontslagnemend: Antoon Lemmens  

 

D A G O R D E 

 
01. Verwelkoming door de voorzitter 

Antoon L. is ontslagnemend voor al zijn functies binnen de PFV en provincie, dit om 

gezondheidsredenen. 

Wij willen Antoon bedanken voor alles wat hij verwezenlijkt heeft en zijn immer positieve 

ingesteldheid zal ons altijd bijblijven.  Wij wensen met zijn allen op een vlug herstel en een vlug 

weerziens binnen onze sport. 

Gino S. kon vandaag niet aanwezig zijn voor privé doeleinden.  

Reinold haalt de GDPR aan.  De GDPR van de PFV is in orde, maar de GDPR bij veel clubs is nog 

niet in orde. Daar dit de volledige verantwoordelijkheid is van de clubs is het onze bedoeling jullie 

hiervoor te verwittigen.  Vanaf 1 juli gaat de commissie op controle.  En die, niet in orde zijn, 

worden beboet. De boetes zullen niet min zijn.  

 

Tijdens een vergadering van de VIV  is er gesproken om de 3 sporten onderling wat beter te leren 

kennen, onder andere onze jeugd alle sporten te laten beoefenen.  De snooker komt dit vandaag doen 

bij de petanque in Vilvoorde.  

 

02. Goedkeuring verslagen  

• Raad van Bestuur 01/19 van 30/03/2019 

• Dagelijks Bestuur  

04/19 van 15/04/2019 

05/19 van 20/05/2019 

 

Stefan C. haalt aan dat de financiële verslagen zouden moeten binnenkomen, maar het secretariaat 

heeft niets ontvangen.  Het wordt nagekeken.  

 

De verslagen worden goedgekeurd en de bestuurders ondertekenen de verslagenboeken. 

 

• Verslagen provinciale raden 
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Bij ontvangst worden de provinciale verslagen doorgemaild naar de bestuurders. 

Geen bemerkingen 

 

03. Briefwisseling 

De Secretaris Josianne F. van PC Sparrendal stopt.  Het nieuwe bestuur bestaat uit: 

Voorzitter: Jacques L. 

Waarnemend Secretaris: Irene D.H 

Penningmeester: Irene D.H 

Sportleider: Jacques L. 

 

PC Houtland heeft zijn ontbinding aangevraagd en stopt per 31/12/2019.  Om het petanque gebeuren 

in Torhout (Wijnendale) niet verloren te laten gaan werd er een nieuwe vzw opgericht PC 

Wijnendale en die willen zich graag aansluiten bij de PFV vanaf 01/01/2020 onder de nieuwe naam 

PC Wijnendale. 

 

04. Administratie 

Geen kandidatuur provinciale raad.  

We hebben wel een nieuw lid in de RvB en dat is Peter Troonbeeckx die Antoon Lemmens voorlopig 

vervangt.  In februari zal dat bevestigd worden door de RvB.  

Peter T. is ondertussen voorzitter van de scheidsrechter en de RvB wenst hem veel succes toe. 

 

05. Sport 

 

Evaluatie van de kampioenschappen van 2019:  

Provinciaal tot en met nationaal is er in poules gespeeld. Het enige verschil tussen nationaal, Vlaams 

en provinciaal is dat er op nationaal niveau de poules ’s morgens, gespeeld werd op tijd. Dit had een 

groot voordeel dat deze vel sneller gespeeld werden.  

Belgische kampioenschap doublet is er gespeeld op 1u tijd + 2 meinen en de tripletten op 1u15 + 2 

meinen en dat is heel goed verlopen. 

Alain G. stelt de vraag of  het overgenomen kan worden naar volgend jaar voor het Vlaams 2020 

om de poules op tijd te spelen.  Hierop wordt positief geantwoord.  

De kampioenschappen zijn vlot verlopen.  Op Vlaams niveau is er meer discipline geweest dan 

vorige jaren wat betreft rook- en drankgedrag.  

Ook dankzij de arbiters.  

 

BIB veteranen waren wat min-punten, door de overvloedige regens waren de pleinen onbespeelbaar 

(zoeken naar alternatieve oplossingen, daarenboven de terreinen waren absoluut niet in orde, 

dubbele, kapotte of geen koorden, er werd in 2 zones gespeeld, scheidsrechters tekort. Je kan niet 

spreken dat er daar iets georganiseerd was. En het is meer dan een uur later begonnen.  

 

Alain G. stelt de vraag of er gaat gespeeld worden op tijd of niet provinciaal.  RvB heeft beslist niet 

te spelen op tijd provinciaal en wel op tijd op Vlaams en Belgisch. 

 

De kampioenschappen 2020 de kandidaturen dienen binnen te zijn tegen 1 september.  Want in 

september moeten door de meeste clubs subsidies aangevraagd worden in hun gemeentes. 

Provincies waar de Belgische en Vlaamse kampioenschappen plaatsvinden moeten hun kandidatuur 

opsturen naar de PFV in Gent met de provincie in kopie. 

 

Alle kampioenschappen van 2020 lopen synchroon met de Walen.   

 

De Nationale- en Vlaamse wintercompetitie:  

De reeksen liggen vast.  Bij de dames zijn er 11 ploegen ingeschreven.  Het wordt 1 groep van 11 

dit op aanvraag van 9 clubs. De meerderheid van de RvB beslist  de vraag van de clubs te volgen en 

er wordt een week vroeger begonnen. 
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De indeling van 1ste en 2de Vlaams: de komende wintercompetitie wordt er een inhaalbeweging 

gedaan op niveau van nationaal. En dan gaan ze het jaar erna van 9 naar 10. Er zijn dus 2 stijgers in 

de 1ste Vlaamse afdeling.  De andere reeksen zullen de stijgers en dalers bepaald worden door de 

eindrangschikking van de Nationale competitie. 

 

Op 30 juni wordt de kalender samengesteld van de nationale competitie en  daarop zal de kalender 

samengesteld worden met Jean B. voor 1ste en 2de Vlaams en voor de dames Vlaams.  

 

Reglement van de wintercompetitie 2019/2020: 

De rondvraag wordt gedaan en de nodige wijzigingen werden aangebracht. 

Het reglement wordt naar alle provincies opgestuurd.  Tevens zal deze op de website van de PFV 

terug te vinden zijn.  

 

Reglement kampioenschappen 2020: 

Alain G. heeft de 2 reglementen (van ons en van de Walen) van de BIB veteranen  en senioren 

samengevoegd. Er waren 2 reglementen voor de veteranen en de niet-veteranen en nu is dat 1 

document.  

Jean-Paul H. geeft zijn opmerkingen door.  

 

Een vraag naar alle provincies is om geen indoors te gaan organiseren op 22/03/2020, omdat dan 

het scheidsrechterexamen doorgaat en zo alle kandidaten kunnen deelnemen.  

 

Het zomercircuit 50+, sommige provincies zijn niet tevreden, omdat er zou gelimiteerd worden op 

6. Daarom stelt Alain G. voor om min. 6 en max. 10 doubletten af te vaardigen bij de heren en 3 

doubletten bij de dames. 

Dit jaar is het een proefproject en daarna gaat er geëvalueerd worden. 

Deelname aan de finale dag kan door de provinciale besturen NIET verplicht worden. 

Zou doorgaan 27/9/2019 te Limburg, plaats nog te bepalen.  

 

De uitslagen van de jeugdkampioenschappen worden medegedeeld, 56 spelers hebben 

deelgenomen, er waren 2 ploegen minder dan vorig jaar.  

Bepaalde provincies kunnen nog moeilijk aan jeugd geraken, zoals Limburg en West-Vlaanderen.   

 

Voor het sportkamp zijn er momenteel 34 inschrijvingen, momenteel minder dan vorig jaar.  

Antwerpen:14 

West-Vlaanderen: 4 

Limburg: 0 

Vlaams-Brabant: 6 

Oost-Vlaanderen: 10 

2019 is het laatste jaar dat het contract vastlag met Sporta voor het sportkamp. Reinold, Staf, Lucien 

en Tim zijn naar Sporta geweest om besprekingen te doen voor het sportkamp van dit jaar, maar 

ook om bespreking te doen voor eventueel een verlenging van het contract. De prijzen zijn nog niet 

gekend, maar die komen een deze dagen toe bij Tim.  

We zijn ook aan het kijken naar een locatie, zoals Floréal, die vakantiewoningen en campings heeft.  

Ze hebben een accommodatie in Nieuwpoort. We hebben daar al prijzen van gehad en momenteel 

zijn die wel duurder. Doch dienen ook rekening te houden met andere voordelen, gratis zwemmen, 

avondactiviteiten enz.  Nadat de offerte van Sporta is binnengekomen gaat er nog een vergadering 

belegd worden met Floréal.  

 

Het 4 federatietornooi gaat door in Tertre.  

We zijn uitgenodigd voor het jeugdtornooi in Barcelona.  Staf D.V gaat mee als coach.  Thomas B., 

Romain W. en Gregory T. zijn geselecteerd.  

 

24/5/2019 was het de 6de editie van de Beach petanque op het Sint-Pietersplein te Gent, de 

inschrijvingen kwamen moeilijk op gang, maar we hadden uiteindelijk 22 tripletten. Het weer viel 
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ook dit jaar weer heel goed mee, er hing een leuke sfeer, iedereen heeft zich ook heel goed gedragen 

en een verrassende winnaar een volledige ploeg uit Sint-Truiden. Op naar volgend jaar. 

 

23 juni is een nationale training voor de jeugd in Wijnegem. Voor de PFV gaan door naartoe 3 

belofte jongens, 3 junioren jongens en 5 junioren meisjes. 

 

Reinold B. stelt voor om meer te doen op federaal vlak om zo de jeugd terug naar boven te krijgen, 

want met de provinciale trainingen alleen, gaan we er niet komen.  Is bewezen tijdens de 

kampioenschappen.   

  

06. Financiën 

 

Algemeen 

De aanwezige bestuurders ontvingen een financieel verslag. Lucien geeft bijkomende uitleg 

Geen opmerkingen. 

 

Jean-Paul H. komt de 1ste juli met Antoon L. samen om de boekhouding van Limburg te bespreken. 

 

07. Scheidsrechterscommissie 

Het examen gaat door: 22/03/2020. 

 

Maaseik heeft aan de Waalse federatie scheidsrechters gevraagd en het liefst met een internationale 

niveau, Reinold B. heeft met de Walen afgesproken dat er niemand wordt afgevaardigd van de 

Walen en ook niet van de PFV.  Ze zijn ook al op de vingers getikt door het logo te gebruiken van 

de internationale en ze mogen ook geen internationale tornooien meer doen en als ze dat wel doen 

moeten ze per dag €250 betalen.  Richtlijn van de FIPJP  Maaseik is daarvan op de hoogte gebracht 

en het zal geen internationaal tornooi meer zijn maar een nationaal tornooi indien dit goedgekeurd 

is door de BPF anders ook niet meer.   

 

Op alle kampioenschappen zeker op Belgisch niveau stelt Reinold B. voor om de 

scheidsrechtersuitrustingen met het PFV logo te vervangen met daarop en het Belgische logo.  

 

 

08. Tucht- en Beroepscommissie 

 

EFFECTIEVE SCHORSINGEN 
 

 
PEERS Geert – pc Maaseik – lic. Nr. 08782 

Een schorsing van 7 jaren en een geldboete van € 500,00 met ingang op 01.07.2017 om te 

eindigen op 30.06.2024. Sanctie is opgeschort daar hij momenteel geen lid meer is binnen de PFV 

 

Adams Alain-PC Pannebolletje-lic.nr: 17329 Schorsing van 9 maanden effectief met ingang vanaf 

01.08.2018 om te eindigen op 30.04.2019 en tot een geldboete van €300  

Ingeleverd op 20/8/2018 

  

Clint Thielemans-PC Verbroedering-lic.Nr: 06256 effectieve schorsing van 4 jaar en 4 jaar 

voorwaardelijke schorsing voor een periode van 8 jaar met ingang van 1 mei 2018. 

 

Maxime De Moor: PC Haeseveld-lic.nr:  18292 een schorsing van 2 maanden  en een geldboete 

van €75 

Boete wordt voorwaardelijk geschorst.  

 

Michael Aelbrecht: KPC Schorpioen-lic.nr.: 09318 een schorsing van 15 maanden en een 
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geldboete van €200 

Schorsing gaat in van 1/7/2019 om te eindigen op 30/9/2020 

 

Schorsing is verlopen maar kosten en/of boete werden niet betaald 

(personen blijven geschorst tot bij betaling van kosten en boete) 

Uitspraak van 17/10/2018 : Maxime De Moor een verwittiging te geven, en hem duidelijk te 

zeggen dat hij zijn gedrag moet in de hand houden 

Hem geen verdere sancties opteleggen. 

 

ENA Lino – pc Eisden – lic. Nr. 10577 

2 jaar effectief waarvan 1 jaar met uitstel gedurende 2 jaar en een boete van € 150,00 vanaf 

15/04/2016 t/m 14/4/2017.  

 

PEERS Geert – PC Maaseik – lic. Nr. 08782 is momenteel geen lid meer waardoor schorsing 

opschort bij aansluiting gaat zijn straf verder. 

Gezien zijn houding SCHORSING IS DOORGEGEVEN en is geldig VOOR HEEL EUROPA 

Schorsing van 8 maanden en in toepassing van art. 72 van het tuchtreglement gebracht op 16 

maanden, waarvan 8 maanden met uitstel gedurende 2 jaar en tot een geldboete van € 75,00 vanaf 

01/10/2016 t/m 31/05/2017.  

Schorsing gestopt, licentie staat op “afgelopen” 

 

BAS (Belgisch Arbitragehof voor de Sport) 

Je hebt een dagvaarding voor de tuchtcommissie, men kan beroepen tegen de beslissingen van de 

tuchtcommissie gaan en naar het BAS gaan. 

Dwz dat de huidige procedure (beroepscommissie) dient omgezet te worden naar arbitragehof 

genoemd BAS dit dient te worden voorzien in het tuchtreglement.  En vermeldt in de uitspraken 

van de tuchtcommissie.  Ook dient deze werking goedgekeurd te worden op een ASV. 

Tevens kunnen alle (werking) kosten als men in beroep gaat terug gevorderd worden. 

  

Wenst één van de partijen beroep aan te tekenen tegen een beslissing van de tuchtcommissie dan 

zal men naar het BAS gaan.  Alle kosten volgens de reglementen van het BAS.  De kosten voor 

een dergelijke procedure worden allemaal weergegeven op de site: de arbitragekosten omvatten 

de kosten van het aanhangig maken van de zaak, de kosten van de arbiters, evenals de 

administratieve kosten van het BAS. Alleen de kosten voor het aanhangig maken van de zaak 

worden vermeld: €100 voor niet-professionele sportbeoefenaar. 

Als de kosten niet betaald worden, kunnen ze een gerechtsdeurwaarder aanstellen om de kosten te 

innen.  

Johan I. komt terug naar de tuchtcommissie als rechter.   

 

In de magazine mogen de geschorste spelers komen, er komt enkel het licentienummer en 

initialen van de familie - en voornaam en de naam van de club in te staan.  

 

De API is bijeengekomen (leden van de snooker, petanque en bowling en Reinold B.) er is een 

klacht binnengekomen tegen seksuele intimiteiten en handtastelijkheden.  

De ethische commissie heeft een voorstel gedaan en nu moet de RvB beslissen  of ze al den niet 

akkoord gaan met het voorstel van de API.  

Het voorstel van de API commissie wordt unaniem aanvaard en goedgekeurd. De betrokken clubs 

en betrokken personen worden in kennis gesteld.  

 

09. Rondvraag provincies 

 

Peter C:  Peter geeft via een Powerpointvoorstelling ivm de voorstelling van de nieuwe licenties.   

De papierenlicenties gaan verdwijnen en gaan vervangen worden door bankkaartjes.  Dit zou 

ondersteunt worden door het programma i-club.  Ze zijn gespecialiseerd in sport en hun programma 

draait dus ook al in verschillende federatie zoals de scherm-, duik-, judo- en boogschuttersfederatie.  
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i-club past op elk scherm, zowel op uw telefoon, PC, laptop, televisiescherm e.d.  

i-club heeft 4 modules, de eerste  module is een inschrijvingsmodule, de 2de module is een 

beheersfunctie en de facturatie, 3de reservatiemodule, 4de communicatiemodule.  

Er zou gewerkt worden met een QR-code, maar je kan ook het licentienummer ingeven, om 

bijvoorbeeld te zien of een lid speelgerechtigd is of niet. 

Iedere club zou ook zien welke rekeningen betaald zijn of niet.  Die zouden ze perfect kunnen 

opvolgen. 

Zij voorzien 4 opleidingsdagen. 

De RvB gaat akkoord om in zee te gaan met i-club.  

Tim:  In april was de reis naar Rhodos en hadden we 67 deelnemers. Van 17 tot 26 september gaan 

ze naar Mallorca en zijn er momenteel 50 inschrijvingen.  

Tim vraagt naar de info ivm de “Dag van de Besturen”, Limburg bevestigt Tim zo vlug mogelijk de 

nodige info te ontvangen. 

Peter T.: PC Horizon heeft een fout gemaakt ivm de hernieuwing van de leden.  Hij heeft niet op 

tijd zijn leden hernieuwd, waardoor er voor ieder lid €5 bijgekomen is.  Hij zei dat hij hier niets van 

afwist en vraagt dus of het eventueel mogelijk is om die €5 te laten vallen.  

Heidi D.P. is hier niet mee akkoord, het is in voege geroepen die €5 en als we telkens op ons stappen 

moeten terugkeren, dan kunnen we gewoon alles afschaffen, niet akkoord om die €5 terug te geven  

Jean-Paul: vraagt nog eens de uitleg aan Alain hoe het zit ivm de licenties.  Je bent competitief en 

dan nog een recreantenlicentie.  Alain geeft de nodige uitleg.   

VIB vrouwen OC Lier hebben eerste plaats gespeeld en zouden naar de BIB gaan, maar gaan niet, 

worden die beboet.  Er is sprake van €200. Federaal ben je verplicht door te gaan, provinciaal niet. 

De niet deelname werd reeds bij begin van de competitie doorgegeven aan de sportief directeur met 

een geldige rede.  

Rudi: de inschrijvingen Oost-Vlaanderen voor de wintercompetitie voor alle categorieën zijn rond 

en ze hebben 56 ploegen.  Dit jaar gaan ze naar 11 per reeks de laagste met 12 en dat betekend 22 

speelweken en daardoor beslist Oost-Vlaanderen een week vroeger te beginnen.   

 

Reinold dankt de bestuurders voor de goede samenwerking. Hij wenst iedereen een behouden 

thuiskomst toe. 

 

Volgende vergadering op 28/09/2019. 

 

 

 

Reinold Borré Heidi De Poorter 

Voorzitter Secretaris 

 

 

 

 

  

 

 

 


